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Protokół Nr 12/07 
z posiedzenia wyjazdowego 
Komisji Spraw Społecznych 

w dniu 30 października 2007 r. 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Pan Alfred Siama, który powitał członków 

Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2 
Obecni: 

Przewodniczący:                                                        Alfred Siama  

Wiceprzewodniczący:                                                Kazimiera Pu ślednik 

Członkowie:                                                                Józef Czarnecki  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. Na posiedzeniu nieobecni byli: Radny Pan 

Jarosław Jędrkowiak, Radny Pan Grzegorz Józefowski, Radny Pan Mirosław Waluś. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Pan Alfred Siama przedstawił porządek posiedzenia Komisji. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 3 „za”. 
 
Ad. 4 

Przewodniczący Pan Alfred Siama przedstawił protokół Nr 11/07 z posiedzenia Komisji. 
W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 3 „za”. 
 
Ad. 5 

Wizyta w jednostkach organizacyjnych powiatu. 

 
Ø Dom Pomocy Społecznej w Zimnowodzie 

Komisja obejrzała obiekt oraz zapoznała się z mieszkańcami. Dyrektor Pani Grażyna 

Wira pokazała Komisji miejsce, w którym zostanie zainstalowana winda. Dom otrzymał na tę 

inwestycję środki z województwa. W domu mieszka 47 mieszkańców. Pokoje są 1,2,3 - 

osobowe. Dom jest koedukacyjny. Posiada własną stołówkę. Planuje się przeprowadzenie 

remontu kuchni oraz tarasu. Pani Dyrektor zwróciła się z prośbą o zakup samochodu na 

użytek domu. 

Zatrudnienie. Dyrektor Pani Grażyna Wira boryka się z problemami kadrowymi. Wielu 

wykwalifikowanych pracowników wyjechało za granicę ze względu na płacę. Problem 
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stanowi oddział w Bruczkowie. Budynek jest w bardzo złym stanie i wymaga ciągłych 

nakładów finansowych. 

Komisja podziękowała dyrekcji za przyjęcie. 

 

Ø Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Pogorzeli 

Komisję przywitał Dyrektor Pan Krzysztof Rybka. Komisja zapoznała się z bazą 

lokalową szkoły. W szkole wymagany jest remont podłóg na parterze. Kolejny problem to 

wybijająca się woda w szatni przy sali gimnastycznej. Planuje się wybudowanie studni z 

pompą. W budynku będzie musiała być wybudowana ława kominiarska. 

Komisja podziękowała za gościnę. 

 

Ø Dom Pomocy Społecznej w Chwałkowie 

Komisja obejrzała obiekty domu. Pałacyk wymaga remontu. Dyrektor Pan Ryszard 

Janaszak zapoznał Komisję z codziennym życiem mieszkańców oraz z zajęciami w jakich 

uczestniczą. Dyrektor wyjaśnił, iż pracownicy powinni otrzymać podwyżki. Komisja 

zapoznała się z zaleceniami pokontrolnymi z przeprowadzonej kontroli przez zespół 

wojewódzki. Dyrektor omówił sprawę wynajmowanego mieszkania dla czterech mieszkanek 

domu przy ulicy Górnej w Gostyniu. 

Komisja podziękowała za miłe przyjęcie. 

 

Ø Dom Pomocy Społecznej w Rogowie 

Komisję z bazą lokalową zapoznał Dyrektor Pan Grzegorz Czułno. Komisja wyraziła 

zadowolenie z warunków, w jakich przebywają mieszkanki. Dyrektor poinformował 

zebranych o przeprowadzanych zabiegach oraz zajęciach. Wyjaśnił, że w domu przebywa 

90 mieszkanek leczących się na schizofrenię lub depresję. Ponad 70% kobiet pochodzi 

spoza powiatu. Wyjaśnił, że gminy z Powiatu Gostyńskiego często nie chcą dopłacać do 

pobytów, dlatego najwięcej osób pochodzi z powiatu poznańskiego. Komisja zapoznała się 

z ilością leków jakie otrzymują mieszkanki. Dyrektor zwrócił uwagę na niskie zarobki 

pracowników domu. 

Członkowie Komisji podziękowali za zaproszenie. 

 

Ø Dom Pomocy Społecznej w Chumiętkach 

Komisja zapoznała się z bazą lokalową. W domu przebywa 117 osób. Dyrektor Pan 

Zbigniew Polowczyk boryka się z brakami w personelu. Zwrócił uwagę na niskie uposażenie 

pracowników domu. W przyszłym roku planowane są remonty dachu, kilku pokoi oraz 

łazienek. 

Komisja serdecznie podziękowała za gościnność. 
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Ø Zespół Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Krobi 

Komisja zapoznała się z bazą lokalową i dydaktyczną szkoły. Budynek jest w bardzo 

dobrym stanie, lecz wymaga rozbudowy. Lekcje przeprowadza się również 

w pomieszczeniach zaadoptowanych na klasy. Dyrektor Pan Lech Bem wyjaśnił, iż są plany 

dobudowy z tyłu szkoły czterech klas. Komisja obejrzała nową salę gimnastyczną 

i pracownię komputerową. Na koniec Komisja została poczęstowana obiadem 

przygotowanym przez uczniów z Technikum Żywienia pod kierunkiem nauczycieli. Zdaniem 

Komisji uczniowie zdali bardzo dobrze egzamin z gotowania. 

Komisja serdecznie podziękowała za gościnność. 

 

Ad. 6 

 

Brak wolnych głosów i wniosków. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Pan Alfred Siama podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

                                                                                             Przewodniczący  
                                                                                   Komisji Spraw Spo łecznych 
 
                                                                                               Alfred Siama  

 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 

 


